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Dr. Szili Katalin

az Országgyű lés Elnöke részére

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Siófoki fejlesztésről” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Molnár Csab a

közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Elődje a Balatoni Fejlesztési Tanács konferenciáján jelezte, hogy az M7-es autópálya Siófok-centru m

lehajtójánál a tárca körforgalom megépítésével segíti a torlódások megszüntetését és a biztonságo s

közlekedést.

Benne foglaltatik-e a fenti szándék a 2009. év költségvetésében? Megvalósítható-e a beruházás a 2009 . év

folyamán?

Budapest, 2008 . december 17 .

Dr. Gruber Attila
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